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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2022/23 

 
Referat 

 
Nr. 03/23 Dato 29.03.23 Kl.slett 1730-1830 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland 
  Camilla Winterbottom    

Kari Tyvoll  
 Steinar Ellefmo 

Geir Øien 
Kristian Dyrset (valgkomite sak 03/23 Årsmøte) 
Annabella Skagen (valgkomite sak 03/23 Årsmøte)  

 
Forfall:  Ellina Willert   

Marie Borgen Hellerud 
Øystein Ask 
Bertil Nistad 

 
 

Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
16/23 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte  

Innkalling og referat ble godkjent 
Paul 

17/23 Informasjon 
Generelt 

 SMU 
Det har vært avholdt møte i SMU 22.03 Tema for 
møtet var resultater fra elevundersøkelsen. 
Videre ble det fra elevene ytret ønske om at toalett 
forholdene på skolen for elevene må bli bedre. Det er 
ønske om lukkede toalettrom. 

 Årsmøte 
Avholdes 26.04, og foreløpig agenda og innkalling er 
sendt foreldrene 
 

Økonomi  
 Foreningen har kr 142.000,- på konto pr i dag.  

 
Info 
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 Nytt fra AU sendes ut 19.04 av Paul. En viktig 
påminnelse til å delta på Årsmøtet 

 AU ønsker å anskaffe lyd og lysanlegg til kantina slik at 
elevene kan benytte dette ved tilstelninger på 
fritiden. Bertil avklarer dette med skolen. Hva er 
gjort? 

 Fungerer/ eller blir klasse-epostene brukt? Det må tas 
med i nyhetsbrevet at dette er den eneste plassen vi 
kommuniserer med klassekontaktene. 
 

Julemarked 
 Det bør lages et erfaringsnotat etter årets julemarked, 

med forslag til eventuell justeringer. Det kan være 
nyttig å se på organisering/ ledelse og logistikk. Kari 
ser på dette sammen med Camilla.  

 AU sitt lager flyttes til svartbygget etter påske og da 
får vi bedre oversikt og system for de aktiviteter vi har 
ansvaret for 

 Camilla/Kari innkaller alle julemarkedsansvarlige til 
avslutning i løpet av mai 

 Åpning av julemarkedet i skolegården eller i Ila kirke 
bør drøftes nærmere 

 
Nytt fra skolen (rektor) 

 Tas opp på det etterfølgende møte i 
kontaktutvalget 

 
 
 
 
Kari 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geir 
 

   
 Nye saker  
18/23 Søknad fra 4.klasse 

Klassekontakten skriver: 
 
Søknad om støtte til spillkveld for 4. klasse i kantina 23. mars 
 
Budsjett: 
8 store pizza: 2000,- 
 
Søknad om støtte til utlegg for reinsdyrkjøtt på samefolkets dag 
Kontaktlærer Trine fikk støtte av klassekassen til å kjøpe reinsdyrkjøtt for 
å lage tradisjonell samisk mat til klassen 6. februar. 
Klassekontaktene søker støtte for dette, vedlagt ligger kvittering 
Budsjett: 
reinsdyrkjøtt 396,- 
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klassekassen er på 3700,- 
 
Vedtak: 
Søknadene fra klassekontakt 4.klasse støttes med samlet kr 
1.500,- 
 

19/23 Søknad om støtte fra 6.klasse 
Klassekontakten skriver: 
Hei, 
6. klasse søker herved om støtte til klassetreff på Pirbadet. Vi planla 
egentlig aketur for klassen 15. februar, og klassen gledet seg skikkelig. 
Men akkurat da snudde været og all snøen smeltet. Vi ønsket ikke å 
avlyse og skuffe klassen, så vi tømte klassekassa og tok dem alle med til 
Pirbadet. Vi håper derfor AU kan bidra til å finansiere den aktiviteten for 
oss. Det var en kjempesuksess og det er helt tydelig at slike aktiviteter 
bidrar til det gode klassemiljøet! 
 
Kostnaden er 3700,- kroner. 
Vennlig hilsen, 
Klassekontaktene i 6.klasse, Juliet, Ivonne, Sylwia og Karla. 
 
Vedtak: 
Søknaden fra klassekontakt 6. klasse støttes med kr 2.500,- 

 

 

 


